

[EN]

19_Abbaye de Neumünster

28 Rue Münster, L-2160 Luxembourg



The Wind Rose - Andrei VARABYOU

Year: 2009

Dimensions: 100 x 100 x 200 cm

Material: aluminum



Sculpture_ This work is composed of 2 aluminum plates cut-and assembled into an axis. Four profiles are represented and the silhouette of a face: forehead, nose, mouth, chin and neck can be distinguished. Each one is unique and has different elements that characterize them. Turning around the sculpture, one can visualize one by one: eyes in relief, hollow, with eyelashes, etc.

As you will have understood, the artist represents the four facets of a person, like a compass rose which indicates the cardinal points (North, East, South, West) and allows the traveler to orient himself.

Biography_ Andrei Varabyou was born in 1969 in Mahiliou, Belarus. He studied from 1984 to 1988 at the Minsk School of Art, and from 1990 to 1996 at the Academy of Fine Arts in Minsk. Since 2003 he has been a member of the Union of Belarusian Artists.

He has participated in numerous exhibitions and symposia in Belarus, Poland, France and Germany.

Artwork available for sale

Proceeds will be donated to the Luxembourg Red Cross

Contact : gareartfestival@gmail.com

croix-rouge 
luxembourgeoise
Menschen helfen

[FR]

19_Abbaye de Neumünster

28 Rue Münster, L-2160 Luxembourg



The Wind Rose - Andrei VARABYOU

Année : 2009

Dimensions : 100 x 100 x 200 cm

Matériel : Aluminium



Sculpture_ Cette œuvre est composée de 2 plaques d'aluminium découpées et assemblées en un axe. Quatre profils sont représentés et on distingue la silhouette d'un visage : front, nez, bouche, menton, cou. Chaque visage est unique et possède différents éléments qui le caractérisent. En tournant autour on visualise, tour à tour : des yeux en relief, creux, avec des cils, etc.

Vous l'aurez compris, l'artiste représente les quatre facettes d'une personne, à l'instar d'une rose des vents qui indique les points cardinaux (Nord, Est, Sud, Ouest) et permet au voyageur de s'orienter.

Biographie_ Andrei Varabyou est né en 1969 à Mahiliou, en Biélorussie. Il a étudié de 1984 à 1988 à l'École d'Art de Minsk et de 1990 à 1996 à l'Académie des Beaux-Arts de Minsk. Depuis 2003 il est membre de l'Union des Artistes Biélorusses.

Il a participé à de nombreuses expositions et symposiums en Biélorussie, Pologne, France et Allemagne.

Oeuvre disponible à la vente

Les recettes seront reversées à La Croix-Rouge luxembourgeoise

Contact : gareartfestival@gmail.com

croix-rouge
luxembourgeoise
Menschen helfen